
Protokół Nr XXIX/2017 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 21 marca 2017 roku 
 

Otwarcia obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał Przewodniczący 
Adam Mysiara. Powitał wszystkich obecnych na sesji Rady Miejskiej. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jana Wiencek – wyraził zgodę.  
Przewodniczący poinformował, że sesja jest nagrywana. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał: 

1. w sprawie udzielenia pożyczek dla Fundacji i Stowarzyszeń. 
2. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
3.  w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym i  w 

postępowaniu uzupełniającym na rok szkolny 2017/2018 do przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych i klas pierwszych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Proponuję wprowadzenie w/w uchwał jako pkt. 22,23,24. 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie dostosowania sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych, szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
8. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów na 2017 rok”. 
9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzenia ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie 
Sędziszów. 

10. Uchwała w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców wodociągowych z zakresu 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1.05.2017 do 30.04.2018. 

11. Uchwała w sprawie uchylenia Gminnego Programu Rewitalizacji. 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Programu Rewitalizacji. 
13. Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie przez przewoźników z 

przystanków komunikacyjnych usytuowanych w pasie dróg publicznych znajdujących 
się na terenie gminy Sędziszów. 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę własną w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 
rolnego, leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów. 

15. Uchwała zmieniająca uchwałę własną w sprawie określenia terminu, częstotliwości i 
trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

16. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2017 - 2028. 
17. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2017. 



18. Sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny. 
19. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie. 
20. Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2016 rok. 
21. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok. 
22. Uchwała w sprawie udzielenia pożyczek dla Fundacji i Stowarzyszeń. 
23. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
24.  Uchwała w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym i  w postępowaniu uzupełniającym na rok szkolny 2017/2018 do 
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i klas pierwszych 
szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 

25.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
26.  Wolne wnioski i dyskusja. 
27.  Zamknięcie obrad. 

Pani Sekretarz 
- Pan Przewodniczący przeczytał że uchwała dotyczy sieci przedszkoli i szkół. Prosimy o 
wyłączenie z obrad punktu, dostosowanie sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych, 
otrzymaliśmy pismo od Wojewody z informacją iż uchwała o przedszkolach nie stanowi aktu 
prawa miejscowego i nie powinna być ogłaszana w Dzienniku Urzędowym, natomiast sieć 
szkół jest aktem prawa miejscowego. My mieliśmy w jednej uchwale uregulowaną sieć szkół 
i przedszkoli, dlatego musimy wyłączyć przedszkola żeby uniknąć błędu, mogłoby to 
skutkować perturbacjami prawnymi. Uchwałę o sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 
podejmiemy  w późniejszym terminie. 
Głosowanie wniosku o wyłączenie z uchwały sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych. 
15 głosów za 
Ad. 4 
Zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji – nie zgłoszono. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informacje z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do informacji przedstawionej przez Burmistrza? 
Radny J. Strzelec 
- my jako sołtysi już kilka lat temu wywieszaliśmy ogłoszenia o obowiązkowym 
ubezpieczaniu się przez rolników, dlaczego dopiero teraz jest egzekucja? 
- zapytał czy obligatoryjnie w każdym sołectwie musi być świetlica? 
- niektóre świetlice budowane są przez kilka lat, czy nie powinno być zaplanowane, zrobiony 
kosztorys, zabezpieczone środki wchodzimy na budowę i działamy. 
Pan Burmistrz 
- zdajemy sobie sprawę, że powinniśmy kontrolować ale żeby sprawdzać wszystkich potrzeba 
ludzi i czasu. Ludzie powinni być świadomi i się ubezpieczać, musimy działać zachęcająco i 
profilaktycznie aby się ubezpieczali, w niektórych przypadkach dojdzie do kontroli. Po 
ostatnim gradobiciu nieubezpieczeni dostawali 400zł/ha, a ubezpieczeni 800zł/ha. Aby 
przeprowadzić pełną procedurę kontroli potrzeba kilku dni na jedną osobę. 
Pani Sekretarz 



- kontrola jaką przeprowadzono była na wniosek osoby, która doniosła do nas bo mają 
konflikt rodzinny. Do tej pory nie robiliśmy kontroli obowiązkowego ubezpieczenia 
rolników, gdy wniosek do nas wpłynął należało się nim zająć i okazało się że kontrola 
ubezpieczenia budynków i zabudowań gospodarczych  jest to kompetencja Burmistrza, 
natomiast tam gdzie dotyczy maszyn i urządzeń rolniczych jest to kompetencją Starosty. 
Wniosek dotyczył jednej i drugiej sprawy, to co podlegało kontroli Starosty odesłaliśmy do 
Starostwa. Nasza sprawa dotyczyła budynków w miejscowości Podsadek ale właściciele na 
co dzień  mieszkają w innej gminie. Kontaktowaliśmy się ale na wniosek o przedstawienie 
dokumentów czy są właścicielami odmówili, uważali że jeśli nie mieszkają nie muszą się 
ubezpieczać. Jednak musieliśmy sprawdzić czy są właścicielami i trzeba było zrobić wizję, 
sprawdzić czy budynek ma minimum 20m2, bo wtedy podlega ubezpieczeniu. 
Zawiadomiliśmy o wizji  ale nie było nikogo, na miejscu stwierdziliśmy, iż mimo że nie 
mieszkają budynek ma ponad 20m2 i podlega ubezpieczeniu. Z naszej strony decyzją 
administracyjną została nałożona kara. Jest obowiązek złożyć zawiadomienie do Funduszu 
gwarancyjnego i taką informację przekazaliśmy.. Stoi przed nami nowe zadanie taką kontrolę 
mamy obowiązek przeprowadzać corocznie w gospodarstwach rolnych. 
Pan Burmistrz 
- kolejne zadanie niewygodne przekazane do samorządu, żeby przeprowadzić całą procedurę 
administracyjną i wszystkich sprawdzić to ilu musielibyśmy zatrudnić pracowników, ile 
trzeba wyjazdów w teren. Na pewno wyrywkowo będziemy to robić, kompleksowo sobie nie 
wyobrażam, 
- nie ma obowiązku aby w każdym sołectwie była świetlica. Po to jesteśmy  samorządem, 
jeśli ludzie są aktywni chcą się spotykać, integrować to na miarę naszych możliwości 
powinniśmy to umożliwić aby organizacje pozarządowe, KGW, strażacy, rady sołeckie i 
mieszkańcy mogli się spotykać. Jeśli jeszcze uda się zrealizować w Mierzynie to prawie we 
wszystkich miejscowościach już będą, Tam gdzie są remizy OSP w wielu miejscach zostały  
przekształcane w świetlice wiejskie. Nie może tak być, że jest remiza a my obok budujemy 
świetlicę, bo to byłaby już rozrzutność. Nie jest sztuką wziąć z budżetu na całość, a dlaczego 
nie iść w tą stronę kiedy mamy fundusz sołecki gdzie później jest zwrot 30%. W jednym roku 
sołectwo kupi materiał, w drugim coś zrobią, myślę że to jest zasadne i oszczędne działanie. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- zwrócił się o naprawę mostku w  chłopskim lesie kierunek Lipie. 
Radny R. Dębicki 
- przypomniał o poprawieniu kratek ściekowych na Leśnej i Kwiatowej, jedne są niedrożne 
inne za niskie lub za wysokie, 
- przypominam też o  pasach lub strefie zamieszkania przy pawilonach na ul. Leśnej? 
- prośba do Dyrektora ZUK o zbieraniu piachu pośniegowego również na bocznych 
uliczkach, 
- poprosił o prawidłowe wykonanie odprowadzenia wody z wiat śmietnikowych, 
- po raz kolejny mieszkańcy zgłaszają,  że idąc w niedziele do kościoła jest taki widok, że po 
targowisku jest mnóstwo śmieci, wiem że to roznosi wiatr ale trzeba sprzątać dokładniej, 
- słupy na os. Skarpa czy to są te zgłaszane a czy dobudowa nowych? 
Pan Burmistrz 
- to będzie wymiana słupów. 
Radny R. Dębicki 
- wpłynęło pismo od Komendanta OSP odnośnie szkolenia młodzieżowych drużyn 
pożarniczych. Komendant powołuje się, że można takie szkolenie finansować z paragrafu 
ochrona przeciwpożarowa.  Dwa lata temu zwróciłem się o takie środki, było twarde 
stanowisko że nie można i pozyskałem wtedy pieniądze od prywatnych sponsorów. Proszę o 



zajęcie stanowiska i rozeznanie z jakiego paragrafu można to zapłacić, może ochrona 
przeciwpożarowa bo to też członkowie OSP lub programu przeciwdziałania alkoholizmowi 
albo przeciwdziałania narkomanii. Proszę o zajęcie stanowiska w tej sprawie na piśmie. 
Radny M. Żelezik 
- przypomniał o podcięciu zwisających gałęzi nad drogą w Krzelowie od p. Wasik w kierunku 
p. Bąk i od Tarnawy w kierunku Marianowa, 
- proponuję aby zadania z funduszu sołeckiego były wykorzystywane w I półroczu, np. plac 
zabaw w Czekaju aby dzieci latem mogły z niego już korzystać, 
- 28 maja br. będzie Święto Kłosa i Powiatowy Dzień Strażaka w Krzelowie, zwracałem się 
do ZDP o wykonanie 200mb chodnika przy drodze łączącej Krzelów obok p. Grzych w 
kierunku Bugaja. W lipcu mamy również obchody 70-lecia szkoły, prosimy o poparcie w 
ZDP aby ten chodnik zrobić, 
- Kazimierz Rokicki zwraca się o zamontowanie lampy przy nowej drodze przejazd w 
okolicach jego domu, jest tam nie oświetlony zakręt, jest niebezpiecznie, 
- Państwo Żabińscy mają łąkę k/SEFAKO dawniej był dojazd, kiedy budowano ślimak w 
Sędziszowie drogę przesunięto był mostek metalowy a teraz nie ma i nie ma dojazdu do 
10łąk, są one nieużytkowane. 
Radny R. Dobrowolski 
- kolejny raz miała miejsce sytuacja zdewastowania tablic i znaków  o zakazie wysypywania 
śmieci i informacji o terenie monitorowanym w ciągu komunikacyjnym wzdłuż  OSiR. Miało 
to miejsce kilka dni temu, jedna tablica zniknęła a rura na której była umocowana jest 
złamana,  prośba o naprawienie i uzupełnienie. 
Radna A. Konieczna 
- droga powiatowa Mierzawa – Sędziszów w miejscowości Mierzyn miał być zabezpieczony 
koniec chodnika bo tam jest rów, w Krzcięcicach to samo między kościołem a remizą, należy 
zabezpieczyć barierkami żeby ktoś nie wpadł. 
Radny J. Wiencek  
- sprawdzić wszystkie studzienki na ul. 1000-lecia i Kolejowej, zapadnięte po zimie, 
- poprosił o naprawę ubytków w  nawierzchni uliczek na Skarpie, 
- sprawdzić znaki na Majowej bo są po przekręcone, 
- pomalować barierkę między blokami 13 – 15 ponieważ rdzewieje. 
Radny J. Strzelec 
- mamy pieniądze z FOGR na polne drogi, proszę aby w tym roku  przeznaczyć ich na 
rzeczywistą drogę polną od Koryczan w kierunku cegielni, 
- uzupełnić ubytki w drodze od Czepca do lasu, 
- przy drodze powiatowej Przełaj Czepiecki  podciąć zwisające gałęzie, 
- poprawić drogę do pól Białowieża, 
- przy nowej drodze w Przełaju od posesji 73a do góry nie ma poboczy, 
- zamontować 1 lampę w Mstyczowie przy posesji 133, składam oficjalny wniosek o 
wykonanie, 
- wyciąć kasztana przy kościele i podciąć gałęzie przy drodze w kierunku sołtysa. 
Proszę o odpowiedzi na piśmie. 
Radny R. Dębicki 
- proszę o informację na jakim etapie jest przejmowanie przez gminę drogi w bok od 
Majowej, pierwsza za obwodnicą. 
Radny N. Jawor 
- dzięki interwencji Burmistrza rozpoczęto wycinkę drzew w Borszowicach, prosimy o 
przyspieszenie tych prac. 
Radny Z. Adamski 



- wyciąć drzewa na Sportowej k/przejazdu i podciąć zwisające gałęzie nad drogą, bo trudno 
przejechać, 
- przystanki szkolne są w opłakanym stanie, wymagają napraw, 
- przy Polnej wycięte wierzby a gałęzie nadal leżą, 
- przy Sportowej chodnik ale  krawężniki pozostawiają wiele do życzenia, 
- przy Kieleckiej niebezpieczne dziury na terenie kolejowym, ktoś ukradł pokrywę może 
dojść do wypadku, to samo k/ TAMAX tam gdzie był pożar, 
- podciąć gałęzie zasłaniające lampy, po raz który to mówię aby to zrobić. 
Radny Z. Gładki 
- ponawiam prośbę do radnych powiatowych, droga powiatowa od Pawłowic w kierunku 
Łowini na drodze liczne pęknięcia i koleiny, tą drogą jeździ ciężki sprzęt bo jest to najkrótsza 
droga, prosimy o ujęcie jej w budżecie. Na pewnym odcinku brak rowów, zawyżone pobocza, 
na samym rogu przez Pawłowice jest bardzo wąska i niebezpieczna. Jest tam możliwość o 2m 
poszerzyć i  dalej jadąc jest wysoka skarpa od strony Boleścic przez co brak widoczności, 
mają problem aby się włączyć do powiatowej, jest to konieczne aby obniżyć tą skarpę, 
- wyciąć zarośla przy drodze rozjazd od boiska w Pawłowicach w kierunku przejazdu, 
- zamontować 2 lampy w Łowini od mostu w kierunku świetlicy, jest możliwość bo jest piąty 
przewód, 
- usunęliśmy krzewy przy powiatowej, potrzeba tam dowieźć kamienia i utwardzić zjazdy, 
Radny Z. Adamski 
- poprawić chodnik do kościoła w Rynku, 
- zlikwidować dziurę przy moście na Jędrzejowskiej. 
Radny W. Tabor 
- czy gmina znalazła sobie inne miejsce do wywożenia obciętych gałęzi niż strzelnica, ludzie 
się boją bo tam już jest bardzo dużo, gdyby wybuchł pożar będzie trudny do opanowania, 
 Radny Z. Konieczny 
- wyciąć zarośla od powiatowej do p. Ostrowskiego, tam zjeżdżają autobusy szkolne, łamią 
lusterka, rysują karoserię, 
- na tej samej drodze skrzyżowanie z powiatową jest krzyż, był odnowiony ale już farba 
schodzi, należy pomalować, tam jest zakręt i auta wjeżdżają pod samą figurkę, to co było 
utwardzone już rozjeździły, jest obawa że uszkodzą krzyż, proszę temat rozeznać. 
Radny J. Jaworski 
- zrobić rekultywację terenu między blokami 18 – 19 – 13, zasadzić krzewy, 
- podciąć drzewa owocowe między blokami Nr 1 – 14 na Sadach, 
- zaplanować montaż progu zwalniającego przy bl 18 Sady, 
- posprzątać teren kolejowy od garaży w kierunku dworca, 
- przy Przychodni Rodzinnej jest dużo suchych konarów, podciąć bo zagrażają przechodniom. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- odczytał pismo jakie mieszkańcy ul. Przemysłowej i Swaryszowa skierowali  do Starostwa o 
udrożnienie  rowu i odwodnienie tego terenu, prosimy radnych powiatowych o poparcie 
naszej prośby. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- zaplanować podcinkę drzew na Sadach, plac zabaw, między blokami 3 - 8 i wzdłuż 
Dworcowej, 
- sprawdzić przyczynę zapadania się chodnika przy Armii Krajowej między blokami 6 – 12. 
Pan Przewodniczący 
- jakie jest stanowisko w sprawie młyna? 
- byli ze Starostwa i stwierdzili że chodnik przy kościele w Rynku niszczą korzenie 
zostawione po wycince, tam trzeba zrobić przebudowę chodnika, 
- uzupełnić ubytki w drogach po zimie. 



Ad. 7 
Pani A. Skiba  
- odczytała projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 
do nowego ustroju szkolnego. 
Radny J. Strzelec 
- proszę odczytać uzasadnienie do uchwały. 
Pani A. Skiba 
- odczytała uzasadnienie do uchwały. 
Pani Sekretarz 
- zauważyliśmy w projekcie istotny błąd dotyczący SP w Mstyczowie, pełna nazwa szkoły 
brzmi Niepubliczna Szkoła Podstawowa im. Św. Huberta w Mstyczowie z uprawnieniami 
szkoły publicznej, ten dopisek jest istotny dla tej placówki. Prosimy o dopisanie w rozdziale 2 
§ 4 pkt. 6 i to samo w rozdziale 4 § 6 pkt. 6. 
Radny R. Dębicki 
- czy rozbieżność w nazwie szkół podstawowych w okresie do 2019 roku i od 2019 roku 
wynika z zapisów ustawy? 
Pani Sekretarz 
- tak wynika z zapisów ustawy, tak jest to okres przejściowy. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy ktoś chce zabrać głos w temacie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego? nikt się nie zgłosił. Wczoraj na 
posiedzeniu Komisji stałych  projekt był dokładnie omawiany. 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr XXIX/194/2017 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów na 2017 
rok”. 
Głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr XXIX/195/2017 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie 
Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr XXIX/196/2017 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców wodociągowych 
z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1.05.2017 do 30.04.2018. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXIX/197/2017 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie uchylenia Gminnego Programu Rewitalizacji. 
Głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr XXIX/198/2017 
Ad. 12 



Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Programu 
Rewitalizacji. 
Głosowanie 
15 głosów – za                     uchwała Nr XXIX/199/2017 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie przez 
przewoźników z przystanków komunikacyjnych usytuowanych w pasie dróg publicznych 
znajdujących się na terenie gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za           uchwała Nr XXIX/200/2017 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  zmieniająca uchwałę własną w sprawie poboru podatku od 
nieruchomości, rolnego, leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów. 
Głosowanie 
15 głosów – za           uchwała Nr XXIX/201/2017 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  zmieniająca uchwałę własną w sprawie określenia terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Głosowanie 
15 głosów – za            uchwała Nr XXIX/202/2017 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2017 - 2028. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                  uchwała Nr XXIX/203/2017 
Ad. 17 
Pani Skarbnik 
 - odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2017. 
Radny R. Dębicki 
- za chwilę przystąpimy do głosowania nad zmianami w budżecie, które zawierają to co w 
uchwałach których jeszcze nie głosowaliśmy, najpierw głosujemy nad pieniędzmi a później 
nad uchwałami o dotacji i pożyczkach. 
Pani Skarbnik 
- tak bo to jest powiązane, to samo jest z WPF które wyprzedza głosowanie nad budżetem, ale 
RIO zaleca nam taką kolejność. 
Radny R. Dębicki 
- teraz zagłosujemy za zmianami, ja nie jestem przeciwny ale chciałbym zadać pytanie co 
będzie jeśli uchwała o pożyczkach nie przejdzie, to jak się ma ważność tej uchwały. 
Pani Skarbnik 
- wczoraj tłumaczyłam, że ta uchwała może się okazać niepotrzebna, robimy to dla swojego 
zabezpieczenia. 
Radny J. Wiencek 
- zmieniamy porządek obrad a jest już przyjęty. 
Pan Przewodniczący 
- teraz nie możemy zmieniać, trzeba było zgłosić na początku. 



Pan Burmistrz 
- jeśli ktoś wie że nie będzie głosował za tymi rzeczami to trzeba się tak zachować i głosować 
przeciwko. Ważność uchwały budżetowej jest ponad, jeśli nie przejdą te projekty to 
zmienimy w budżecie. 
Radny R. Dębicki 
- wczoraj starałem się to zgłosić ale nikt mnie nie słuchał. 
Radny J. Strzelec 
- właśnie dlatego tak jest, sugerujemy że wszystko dobrze przepracowaliśmy ale tak nie jest. 
Statut mówi że materiały na sesję powinniśmy dostać minimum 5 dni przed, gdyby np. 
przepracowała Komisja Budżetowa to byśmy dopracowali a my dostaliśmy wczoraj. Wy 
jesteście z tematem na co dzień i znacie, to samo ze szkołami. Jeśli przyjmujemy WPF to już 
weszliśmy w te zmiany. 
Pani Skarbnik 
- wg naszej RIO najpierw powinniśmy przyjąć WPF a później zmiany w budżecie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie zmiany w budżecie gminy na 2017 rok. 
Głosowanie 
10 głosów – za  
4 głosów  
1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr XXIX/204/2017 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
Sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz ochrony 
ofiar przemocy w rodzinie. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący 
- Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2016 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący 
Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok. 
Głosowanie 
15 głosów –za 
Ad. 22 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczek dla Fundacji i Stowarzyszeń. 
Radny R. Dębicki 
- czy Pani Skarbnik jest pewna że to jest zgodne z przepisami prawa? 
Pani Skarbnik 
- tak jestem pewna, ja przygotowywałam te uchwały. 



 
Radny R. Dębicki 
- mam gorącą prośbę o jedną rzecz, mamy taki dokument który stanowi o naszej pracy, art. 32 
pkt. 4 Statutu Gminy określa kiedy powinniśmy otrzymać materiały na sesję. Proszę nie robić 
takich rzeczy że na projekcie pisze 15 marca a my dostajemy wczoraj. 
Pan Przewodniczący 
- przyjmujemy do wiadomości. 
Poddał uchwałę pod głosowanie 
10 głosów – za 
4 głosy – przeciw  
1 głos – wstrzymujący się             uchwała Nr XXIX/205/2017 
Ad. 23 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Radny J. Strzelec 
- budżet był uchwalony 3 miesiące temu, czy nie można było tego zaplanować. 
Pan Burmistrz 
- wczoraj informowałem że my jako samorząd,  jako Urząd staramy się pomagać wszystkim 
kościołom, pomagamy przygotować wnioski o środki zewnętrzne, wykonaliśmy iluminację 
kościołów. 
Ten wniosek był przygotowany na kwotę 2.300.000zł na generalne odrestaurowanie łącznie z 
elewacją, na 280 złożonych wniosków tylko 40 zostało pozytywnie ocenionych, natomiast po 
ocenie merytorycznej przeszło tylko 6 dostało pieniądze na całe województwo. Nie było 
możliwości uzyskania punktów bo warunkiem było zatrudnienie minimum 10 osób. Kolejny 
wniosek księdza firma, która robiła studium wykonalności miała go dostarczyć, ale  nie 
złożyła w terminie i znów nic z tego, a była duża szansa pozyskać ok. 500tys. Stan kościoła 
widzieliście jaki jest, sypią się gzymsy, to jest najcenniejszy zabytek kultury na terenie naszej 
gminy. Rozeznawaliśmy co zrobić żeby wesprzeć te najpotrzebniejsze rzeczy, to jest tylko 1 
element tego projektu dajemy na coś już skonkretyzowanego, gdzie są wszystkie pozwolenia i 
uzgodnienia.  Życie nadaje taki bieg i dlatego tak szybko trzeba decydować. Cztery osoby 
uważacie że niezgodnie ze statutem. Szanowna Komisjo Budżetowa sprawdźcie sobie statut a 
wasza wizyta, takie przełamanie środowiskowe nastąpiło po tej wizycie, bez kompetencji, bez 
uprawnień , niezgodne ze statutem i z wnioskami porażającymi. Bez żadnego prawa to 
zrobiliście. Wy też uważaliście że zgodne z prawem, poszliście a można to było o wiele lepiej 
zrobić. 
Radny J. Strzelec 
- Burmistrz ingeruje w wewnętrzne sprawy Komisji Budżetowej. 
Pan Burmistrz 
- my z uwagi na zaistniałe okoliczności musimy czasem z dnia na dzień podjąć decyzje.     
Radny J. Strzelec 
- mówi Pan że Komisja Budżetowa niepotrzebnie pojechała do szkoły, pyta Pan czym się 
zajmujemy. Jeśli chodzi o szkołę w Pawłowicach, dlaczego radni kazali czytać uzasadnienie 
do uchwały, Kurator napisał, że mają być zapewnione możliwości realizacji obowiązku 
szkolnego i obowiązku nauki w warunkach zgodnych z przepisami BHP i najbardziej dla nich 
odpowiednich.  
Pan Burmistrz 
- gdzie jest napisane że jest coś źle, reforma oświaty, to co trzeba było zrobić to zrobiliśmy i 
dlatego mamy oszczędności. 
Radny J. Strzelec 



- Zielonki zniszczone, Mstyczów chciałeś Burmistrzu zamknąć, tak szkoły robione za twojego 
zarządzania, teraz Pawłowice, co możecie zrobić za 170tys. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr XXIX/206/2017 
Ad. 24 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 
rekrutacyjnym i  w postępowaniu uzupełniającym na rok szkolny 2017/2018 do przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i klas pierwszych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                     uchwała Nr XXIX/207/2017 
Ad. 25 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny W. Tabor – w przyszłym tygodniu zlecimy naprawę mostku,  
Radny R. Dębicki – kraty ściekowe będą poprawione, 
- piasek pośniegowy z ulic sukcesywnie sprzątamy, 
- odprowadzenie wody korytkami z obudów śmietnikowych, będzie zlecone przy wszystkich, 
- sprawę obozów szkoleniowych dla  młodzieżowych drużyn pożarniczych rozeznamy. 
Radny M. Żelezik – przy drogach gminnych gałęzie podcinamy sukcesywnie, 
- przy drodze w Marianowie ciągle podcinamy, 
- postaramy się zadania z funduszu sołeckiego wykonywać szybciej, 
- chodnik zgłosimy do Powiatu, 
- lampy k/Rokickiego w tym roku nie będzie bo to jest inwestycja, 
- sprawa drogi do łąk, niech wystąpią do nas na piśmie i dokładnie opiszą sytuację, 
prawdopodobnie właściciele łąk będą  musieli wystąpić o wytyczenie drogi koniecznej. 
Radny R. Dobrowolski – zniszczone znaki naprawimy. 
Radna A. Konieczna – jeszcze raz wystąpimy o zabezpieczenie chodników. 
Radny J. Wiencek – studzienki i kraty będziemy naprawiać, ubytki w drogach będą 
uzupełniane zimnym asfaltem. 
Radny J. Strzelec  
- pieniądze z FOGR, będziemy tą drogę utwardzać. My wybieramy do FOGR drogę, która 
daje max wartość środków, one przychodzą do budżetu który jest już rozpisany na zadania. 
Droga będzie wykonana, utwardzimy ją. 
- ubytki w drogach uzupełnimy, 
- wystąpimy do ZDP o podcięcie gałęzi w Przełaju Czepieckim, 
- drogę w Białowieży do pól k/Białek poprawimy, będzie utwardzona, 
- poboczy nie było w przedmiarach, 
- oświetlenie k/Nowak postaramy się zrobić z oszczędności, 
- wyciąć kasztan, to trzeba sprecyzować dokładnie, sprawdzić czyja to droga. 
Radny N. Jawor – wycinkę w Borszowicach zgłosimy do ZDP. 
Radny Z. Adamski – wycinkę przy Sportowej k/przejazdu również zgłosimy, 
- chodnik do kościoła po zakończeniu kanalizacji, 
- przystanki szkolne będą inwentaryzowane przez wydział inwestycyjny i Powiat – 
praktycznie rok  temu wszystkie były pomalowane i odnowione, społeczności lokalne też 
powinny zwracać uwagę i  o to dbać, 
- w sprawie włazów zwrócimy się do PKP o zabezpieczenie na ich terenie, 



- ul. Polna sprzątnąć gałęzie, 
- podcinka będzie robiona sukcesywnie. 
Radny Z. Gładki – zakrzaczenia od boiska będziemy wycinać, 
- jeśli jest piąty przewód to jest szansa zrobić oświetlenie, 
- o tą drogę ciągle prosimy ale nie przeszła w powodziówkach, trzeba czynić dalsze starania o 
pozyskanie środków, 
Radny W. Tabor – na strzelnicę już nie będziemy wywozić gałęzi. 
Radny Z. Konieczny – wycięcie krzewów od powiatowej, to zrobimy. 
Radny J. Jaworski – rekultywacja po pracach przy śmietnikach będzie robiona, 
- wystąpimy do PKP o posprzątanie śmieci z ich terenu , 
- podetniemy suche gałęzie przy Przychodni. 
Radny D. Juszczyk – będziemy popierać wasze wystąpienie. 
Radna B. Wójcik – podetniemy drzewa na osiedlu. 
- chodnik przy Armii Krajowej to będzie inwestycja. 
Pan Przewodniczący – jest zgoda konserwatora że możemy podjąć decyzję o rozbiórce. 
Ad. 26 
Radny W. Tabor 
- rozwiązać problem osób niepełnosprawnych aby mogli dostać się na perony. 
Radny R. Dobrowolski 
- ostatnio była osoba niepełnosprawna, przewozy z Krakowa zadzwoniły do Kielc i poprosili 
o asystę sokistów, wg mnie asysta nie polega na przenoszeniu osoby przez torowisko. 
Interweniowałem w Kielcach, poinformowałem że nie będą takie rzeczy przez nas robione. 
Radny W. Tabor 
- odnowić przejścia dla pieszych. 
Pani Sekretarz 
- wcześniej niż w maju nie będą malowane. 
Ad. 27 
Przewodniczący zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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